

**PANGARUH MODÉL PANGAJARAN KOOPERATIF JENIS SCRAMBEL ANU
DIBANTUAN KU APLIKASI EDUCANDY DINA NGARONJATKEUN
KAMAMPUH MACA PAMAHAMAN SISWA SD KELAS V.**

**Ku,
RAMADHINA ADINDA NOVIYANTI
205060133**

RINGKESAN

Ieu panalungtikan didasaran ku handapna kamampuh maca pamahaman anu ngawengku kamampuh maham gagasan pokok, ma'na bacaan, jeung kacindekan siswa SDN 067 Nilem. Tujuan tina ieu panalungtikan nya éta pikeun mikanyaho pangaruh tina impleméntasi modél pangajaran kooperatif tipe scramble kalawan bantuan aplikasi Educandy kana kamampuh maca pamahaman siswa kelas V SD. Ieu panalungtikan ngagunakeun desain panalungtikan kuasi ékspérimén. Populasi dina ieu panalungtikan nya éta sakabéh siswa kelas V di sakola anu jumlahna 54 siswa. Ieu panalungtikan ngagunakeun téhnik sampling jenuh dimana kelas VA dijadikeun kelas kontrol jeung kelas VB dijadikeun kelas ékspérimén. Téhnik ngumpulkeun data anu digunakeun ngawengku pretest jeung posttest sarta observasi. Analisis data dilaksanakeun ngagunakeun aplikasi SPSS statistics 25 Hasil analisis nuduhkeun yén aplikasi modél pangajaran kooperatif tipe scramble kalawan bantuan aplikasi Educandy miboga pangaruh kana kamampuh maca pamahaman siswa. Hal ieu dibuktikeun ku hasil uji hipotésis bebas sampel uji t anu nuduhkeun nilai signifikansi $0,020 < 0,05$ hartina ho ditolak jeung ha ditarima. Hasil uji ukuran éfék nunjukkeun nilai 0,636 anu ditafsirkeun salaku éfék anu ageung. Hasil N-Gain di kelas ékspérimén nyaéta 0,60 atawa 60% anu katégori ngaronjat sedeng. Sedengkeun pikeun kelas ékspérimén, hasil N-Gain ngan meunang peunteun 0,11 atawa 11%, anu katégori kana ngaronjatna handap. Salian ti éta, rata-rata peunteun pikeun kelas ékspérimén nya éta 75,18, sedengkeun kelas kontrol meunang rata-rata peunteun 64,44. Hal ieu lantaran dina kagiatan diajar-ngajar kelas ékspérimén siswa leuwih aktif nanya jeung sawala dina maham matéri pangajaran anu dipak dina wangun nyusun kecap dibandingkeun jeung kelas kontrol. Dumasar kana hasil ieu, bisa dicindekkeun yén impleméntasi modél pangajaran kooperatif tipe scramble kalawan bantuan aplikasi Educandy éféktif dina ngaronjatkeun kamampuh maca pamahaman siswa kelas V SD.

Kecap Pamageuh: Modél Kooperatif Tipe Scramble, Kamampuh Maca Pamahaman